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Адрес Solar Factory GmbH 
Ferdinand-Reich-Straße 1  
09599 Freiberg/Sachsen

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The Solar Factory module production is the most modern and highly automated producer of photovoltaic modules worldwide. In the fiscal year 2007,
the Solar Factory GmbH had a turnover of €240 million. Hence, the turnover increased in comparison to the previous year by 85 percent (2006: €129
million). The Solar Factory GmbH products are sold worldwide through marketing by the Solar World AG. The capacity of module production at the end
of 2008 was at 120 MW.

Continuous observation and control of the production processes stand for a high technological level and optimal quality. With the integrated process
monitoring and the comprehensive quality and management system, a consistent level of high quality is guaranteed for every module. Furthermore,
the solar Factory reaches the high product quality through the use of high-end components. Therefore, the photovoltaic modules are kept dry and
weather proof though a newly developed completely cast outlet. 
 

Company Profile of Solar Factory GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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